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Geachte mevrouw Kerkmans, 
 
 
Op 2 november ontvingen wij van u artikel 38 vragen. Hierbij ontvangt u onze beantwoording. 
 

1. De functie van duurzaamheidsmakelaar is voor zover wij weten nog altijd niet van start gegaan 
en kan ook niet bepaald rekenen op een ruim budget. Welke overwegingen heeft het College 
gehad om toch voor dit budget te kiezen? 
Antwoord 
De doelstelling van de inzet van een “duurzaamheidsmakelaar” is gericht op het bevorderen en/of 
versnellen van duurzaamheidsinitiatieven, het signaleren van kansen en het bij elkaar brengen van 
partijen om kansen te verzilveren. Niet vast staat, dat de “duurzaamheidsmakelaar” belichaamd is in een 
persoon die de gelijknamige functie bekleedt. In dit geval was het verstrekken van een eenmalige 
bijdrage de vorm waarmee de initiatiefnemers het meest geholpen waren. 
De profielschets van het instrument “duurzaamheidsmakelaar” zal verder uitgewerkt worden in het 
Uitvoeringsprogramma Duurzaamheid dat wij zullen vaststellen zodra de gemeenteraad een besluit 
heeft genomen aangaande de vergroeningsagenda. 
 

2. Waarom heeft het college er niet voor gekozen het geld in het programma ’Investeren in de lokale 
economie en werkgelegenheid’ te vinden? 
Antwoord 
Het economiebudget is beperkt en eindig. Economie is een van de drie speerpunten van het 
coalitieakkoord. De besteding van het budget EZ kent een aantal vaste uitgaven (cofinanciering 
centrummanager, abonnementsgelden voor bijvoorbeeld Locatus) waardoor nauwelijks vrij besteedbare 
ruimte overblijft. 
Voor het initiatief zelf (oprichten DPG) is het niet van belang uit welk budget de ondersteuning bekostigd 
wordt. Bovendien is het budget duurzaamheidsmakelaar bij uitstek bedoeld om dit type initiatieven te 
kunnen stimuleren en ondersteunen. 
 
 

3. Is het College het met de PvdD eens dat door dit initiatief financieel te koppelen aan het 
Programma ‘Investeren in de lokale economie en werkgelegenheid’, het College laat zien dat je 
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duurzaamheid ‘niet apart erbij doet’, maar dat het bevorderen van duurzaamheid onderdeel is van 
alle programma’s uit het Coalitieakkoord? Waarom wel/niet  
Antwoord 
Met deze redenering zijn wij het niet eens. Geen van de betrokkenen zal de indruk krijgen dat men 
“duurzaamheid er apart bij doet” vanwege het feit dat dit initiatief wordt gekoppeld aan het budget 
Duurzaamheidsmakelaar. Wanneer uw redenering wordt doorgezet zou het budget 
Duurzaamheidsmakelaar kunnen worden opgeheven. Dit lijkt ons voorbarig, omdat stimulering juist nu 
aan de orde is om de omslag binnen alle sectoren te kunnen maken. 
 

4. Is het college het met de Partij voor de Dieren en Urgenda eens dat het juist de uitdagingen op 
het gebied van duurzaamheid zijn, die zorgen voor groei van werkgelegenheid in het 
bedrijfsleven en dus ook in Gouda? Waarom wel of niet?  
Antwoord 
Allerlei uitdagingen en innovaties zorgen voor groei van werkgelegenheid, niet alleen die op het gebied 
van duurzaamheid. Wij koppelen dit niet specifiek aan een bepaald soort activiteiten. De acties die 
vanuit het zojuist opgerichte duurzaamheidsplatform DPG worden geregisseerd zullen gericht zijn op 
collectieve projecten op het vlak van verduurzaming en op alle aspecten van duurzaamheid. De acties 
zullen in volgorde van een door het bestuur van de stichting, in samenspraak met deelnemers bepaalde 
prioritering worden opgepakt. Groei van de werkgelegenheid zal daar een mogelijk gevolg van zijn, maar 
het is niet de hoofddoelstelling. 
 

5. Is het college het met de Partij voor de Dieren eens om Gouda ook leefbaar te houden voor nu en 
de generaties na ons, de uitvoering in het programma ‘Investeren in de lokale economie en 
werkgelegenheid’ ook gericht moet zijn op de ontwikkeling van een circulaire economie in plaats 
van op louter economisch financiële groei en toename van consumptie? Waarom wel/niet en kunt 
u concrete voorbeelden geven waar dat gebeurt?  
Antwoord 
Het programma investering in de lokale economie en werkgelegenheid heeft betrekking op allerlei 
thema's die bijdragen aan het bevorderen van het ondernemers- en vestigingsklimaat in Gouda. Waar 
opportuun wordt hierbij aandacht besteed aan het bevorderen van circulaire economie. Denk aan de 
oprichting van het Duurzaamheidsplatform Gouda en aan projecten die binnen het platform worden 
opgepakt. In de binnenstad willen ondernemers aan de slag met het afvalmanagement van 
horecaondernemers. Wij juichen dit toe en bezien op welke manier de gemeente hier faciliterend in op 
kan treden. 
 
 

 
 
De beantwoording van deze vragen heeft ca 2,5 uren in beslag genomen. 
 
 
We gaan ervan uit u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Burgemeester en wethouders van Gouda, 
De secretaris,  De burgemeester, 
 
 
 
Loes Bakker  Milo Schoenmaker 
 
 
 


